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Protokół
z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Gospodarki Miejskiej i Ochrony

Środowiska odbytego  w dniu 26.11.2018 r.

Członkowie Komisji Infrastruktury, Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska
obecni na posiedzeniu:

1. Pan Wojciech Pielecki                        -         Przewodniczący
2. Pan Jarosław Krzemiński            - Zastępca Przewodniczącego
3. Pan Daniel Olszewski            - członek
4. Pan Zbigniew Kotlewski - członek
5. Pan Tomasz Cylkowski - członek

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

1. Pan Tadeusz Błędzki - Z-ca Prezydenta Miasta
2. Pani Ewa Kendzierska-Błyskal - Skarbnik Miasta
3. Pan Janusz Karczyński - Naczelnik WTI
4. Pani Sylwia Ossowska - Pełnom. PM ds.OPDiM
5. Pan Sławomir Bieliński - Z-ca Naczelnika WO

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie  posiedzenia.  Stwierdzenie  prawomocności  obrad  oraz  przyjęcie
proponowanego porządku posiedzenia Komisji.

2. Zaopiniowanie materiałów na sesję.
3. Zaopiniowanie projektu budżetu na 2019 rok.
4. Sprawy bieżące, wolne wnioski.
5. Zakończenie posiedzenia Komisji.

Ad. pkt 1
Pan Wojciech Pielecki – otworzył posiedzenie  Komisji  Infrastruktury,  Gospodarki
Miejskieji  Ochrony  Środowiska.  Stwierdził  prawomocność  obrad.  Zaproponował
zmiane porządku obrad. Zamienił kolejność porządku posiedzenia. Punkt 2 zamienił z
punktem 3. Poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad. Porządek obrad został
przyjęty 5 głosami "za".

Ad. pkt 2
1)    Zaopiniowanie projektu uchwały    w sprawie zmian w budżecie Gminy Miejskiej
Starogard Gdański na 2018 rok (zmiana 10).
Pani Ewa Kendzierska-Błyskal – omówiła projekt uchwały. Poinformowała również
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o zmianach, które będą przedstawione na sesji w formie autopoprawki. 
Pan Janusz Karczyński – omówił zmiany wynikające z autopoprawki.
Pani Ewa Kendzsierska-Błyskal – uzupełniła wypowiedź przedmówcy.
Pan Zbigniew Kotlewski – zapytał o zmiany w budżecie, polegające na zmniejszeniu
zadania  w  rozdziale  71004  "Plany  zagospodarowania  przestrzennego"
o 135 tys. złotych. 
Pan Tadeusz Błedzki  – odpowiedział, że terminy płatności przechodzą na przyszły
rok. 
Pan Zbigniew Kotlewski –  zapytał  o  rozdział 60016 "Drogi  publiczne gminne" -
zmniejsza  się wydatki bieżące w pozycji: wydatki na realizację zadań statutowych  -
108.100 zł.
Pani  Ewa  Kendzierska-Błyskal  –  przedstawiła  szczegółowy  wykaz  inwestycji,
na które zostało zrobione przesunięcie.
Pan Wojciech Pielecki – wobec braku pytań poddał pod głosowanie przedstawiony
projekt uchwały. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami "za".

2)     Zaopiniowanie  projektu  uchwały    zm  ieniającej  uchwałę  w  sprawie  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Starogard Gdański na lata 2018-2031 (zmiana
11).
Pani Ewa Kendzierska-Błyskal – przedstawiła projekt uchwały.
Pan  Zbigniew  Kotlewski –  zapytał,  czy  zostaną  wprowadzone  nowe  zadania  
w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej.
Pan Janusz Karczyński – odparł, że na chwilę obecną nie.
Pan Wojciech Pielecki – wobec braku pytań poddał pod głosowanie przedstawiony
projekt uchwały. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami "za".

3)    Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie   wyrażenia zgody na zawarcie umowy
najmu  lokalu  na  okres  powyżej  3  lat  oraz  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy.
Pan Sławomir Bieliński – przedstawił projekt uchwały. 
Pan  Wojciech  Pielecki –  wobec  braku  pytań  poddał  pod  głosowanie  omówiony
projekt uchwały. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami "za".

4)  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie    „Programu  współpracy  Gminy
Miejskiej Starogard Gdański z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których
mowa w ustawie o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019”.
Pani Sylwia Ossowska – przedstawiła projekt uchwały.
Pan  Wojciech  Pielecki –  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały.
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami "za".

Ad. pkt 3
Pani Ewa Kendzierska-Błyskal – omówiła projekt budżetu na 2019 rok   w zakresie
działalności Komisji.
Pan Daniel Olszewski  – zapytał jaka kwota została przyjęta po stronie dochodowej
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ze  sprzedaży  działek,  oraz  jaka  kwota  zostanie  przeznaczona  na  poziomie  znaki
drogowe. 
Pani  Ewa  Kendzierska-Błyskal –  odpowiedziała,  że  kwota  ze  sprzedaży
nieruchomości  opiewa  na  7.852.000  zł,  kwota  przeznaczona  na  znaki  drogowe  to
kwota 180.000 zł.
Pan Wojciech Pielecki - zapytał o dział „Gospodarka mieszkaniowa”.
Pan Tadeusz Błędzki – odparł, że na ul. Kopernika trwają jeszcze prace drogowe.
Refundację miasto otrzyma tuż po uzyskaniu odbioru. Powiedział, że przy markecie
„Lidl” jest tzw. hotelowiec, który został dostosowany do celów mieszkaniowych, za
tym budynkiem powstaje budynek – obecnie w stanie surowym. Realizatorem tego
zadania jest TBS. 
Pan Wojciech Pielecki –  zapytał  o  zabudowę wielorodzinną  na  ul.  Zachodniej   -
500.000 zł. 
Pan  Tadeusz  Błędzki –  powiedział,  że  jest  to  Mieszkanie  +.  Powiedział,  że  są
problemy  dotyczące  formuły  realizacji.  Miasto  samo  chce  przystąpić  do
przygotowania dokumentacji, aby zrobić krok wyprzedzający.
Pan Zbigniew Kotlewski – zapytał, czy poza przygotowaniem dokumentacji miasto
będzie zajmowało się infrastrukturą podziemną.
Pan Tadeusz Błędzki – powiedział, że jeżeli chodzi o uzbrojenie działki – media będą
musiały  znajdować się  przy  działce.  Zadanie  to  będzie  wymagało pełnej  realizacji
dokumentacji. 
Pan Zbigniew Kotlewski – nadmienił, że przy Powstańców Warszawskich uzbrojenie
działki sprawiło, iż okolica ta rozbudowała się. Nadmienił, iż warto zastanowić się nad
budową ul. Zachodniej i ul. Legionów, aby działki te były bardziej atrakcyjne.
Pan Tadeusz Błędzki – odparł, iż miasto posiada już dokumentacje na budowę wyżej
wymiennych ulic. Dodał, że zadania te będą realizowane.
Pan Tomasz Cylkowski – zapytał jakie drogi będą remontowane, o których mowa jest
w dziale 600 – Transport i łączność - Modernizacja dróg gruntowych – wzmocnienie
płytami jomb.
Pan Janusz Karczyński –  odparł,  że  na  chwile  obecną zabezpieczona jest  kwota.
Dodał, iż co roku sporządzany jest ranking dróg, które spełniać muszą 5 kryteriów.
Prawdopodobnie  zostaną  dodane  2  kryteria  (ilość  zarejestrowanych  działalności
gospodarczych w pobliżu i  obiekty użyteczności publicznej).  Na początku stycznia
przedstawiony zostanie radnym projekt uchwały z wymienionymi ulicami, które będą
brane pod uwagę.
Pan Jarosław Krzemiński – zapytał o ul. Skośną i ul. Topolową, czy będą one w
rankingu.
Pan Tadeusz Błędzki – powiedział, że radni w styczniu otrzymają projekt uchwały,
który przedstawiać będzie nazwy ulic, które będą remontowane płytami jomb. 
Trwała dyskusja.
Pani  Ewa  Kendzierska-Błyskal –  w  celu  uzupełnienia  omówiła  zmiany
w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2030.
Pan  Wojciech  Pielecki –  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  budżetu
na  2019  rok.  Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  budżetu  5  głosami  "za".
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Komisja nie zgłosiła żadnych wniosków. 
Ad. pkt 4
Pan  Daniel  Olszewski –  powiedział,  że  na  poprzedniej  Komisji  trwała  dyskusja
na  temat  remontu  dachu na  obiekcie  Ośrodka Sportu  i  Rekreacji.  Kwota,  o  której
mowa opiewała na 30 tysięcy złotych. Trwała dyskusja na temat zakupu monitoringu
-  kwota  40  tysięcy  złotych,  12  tysięcy  złotych  -  montaż  stojaków  rowerowych,
10 tysięcy złotych -  zakup defibrylatora.  Zauważył iż  na bramie wjazdu na obiekt
został zamontowany taki defibrylator. Zapytał, z jakich pieniędzy zostało to urządzenie
zakupione  i  czy  zamontowane  zostanie  takie  urządzenie  w  innych  miejscach
w mieście.
Pan  Janusz  Karczyński  –  odpowiedział,  że  prawdopodobnie  z  programu
„Kociewie nadaje rytm”. 
Pan Wojciech Pielecki – poinformował, iż na Komisji Zdrowia padły wnioski, aby
defibrylatory  zamontowane  były  w  autobusach  MZK  i  niektórych  miejscach
publicznych. 

Ad. pkt 5
Pan Wojciech Pielecki – wobec wyczerpania porządku obrad – zakończył posiedzenie
Komisji. 

Protokolant: Przewodniczący Komisji 
Agnieszka Wysocka      Wojciech Pielecki
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